
Høringssvar om ”Justering av hovedgudstjenesten og alminnelige bestemmelser”. 

 

Revetal menighet ønsker å komme med en kritisk kommentar for høringstema punkt 4 i.  

En slik streng praktisering av forordningen som beskrevet vil ramme oss betydelig og skape en for oss 

unaturlig oppstykking av gudstjenesten. Vi har gudstjenester i en gymsal og rent praktisk fungerer 

dette godt ved at de fleste først går til nattverd før de for eksempel kan tenne et lys, tegne eller 

skrive en bønn eller få forbønn. Vi synes dette er en god ordning som fungerer for oss og sikrer å 

senke terskelen for å gå til nattverd. I høringsdokumentet legger Kirkerådet opp til å frata oss denne 

muligheten, og for oss gode ordningen. Vi vil derfor anbefale at det fortsatt blir gitt mulighet til å 

kombinere forbønnsdelen og nattverden.  

Vi støtter også prest og menighetspedagog/trosopplæringsleder Kjersti Haave Reknes i Drammen sin 

uttalelse. Kopi vedlagt.  

 

Menighetsutvalget Revetal menighet 

 

 


